
“Tinc molts dubtes
de si hem de demanar
l’europeu del 2015”

“No sé veure cap motiu
per canviar la manera
de jugar”

J.L. SÁEZ. President FEBJUAN MATA.  Jugador Espanya

“Si tot va com ha d’anar,
l’any vinent jugaré al
Chelsea, un dels millors
del món”
DIEGO COSTA. Jugador Espanya
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Es va fent feina

Deulofeu i Rafinha han tornat a casa ■ FCB

l FC Barcelona està sent un dels clubs més
actius en els primers dies de mercat estival
de fitxatges. Luis Enrique, que ja ha estat

presentat oficialment, ha reemplaçat Gerardo
Martino a la banqueta del Camp Nou i, de mo-
ment, ja hi ha quatre cares noves confirmades
per a la temporada que ve. Es nota que la plantilla
necessitava una regeneració profunda i que el
club s’està movent en aquesta direcció perquè
malgrat les incorporacions que ja s’han fet enca-
ra falten noms per arribar. I no pocs, precisa-
ment. Els primers a fer-ho van ser Rafinha i Deu-
lofeu, que tornen al Barça després d’una tempo-
rada cedits al Celta de Vigo i a l’Everton, respecti-
vament, on han adquirit una experiència que de
ben segur els ajudarà que el salt al primer equip
del Barça no sigui tan gran. Si es deixen la pell en
els entrenaments i mostren unes ganes boges de
menjar-se el món, aquella sana ambició de què
parlava Luis Enrique en la seva presentació, tin-
dran oportunitats segur. El tècnic asturià confia
molt en els joves talentosos, i aquests dos, si algu-
na cosa tenen és qualitat i perfil Barça.

La tercera cara nova que es va confirmar va
ser la del porter Ter Stegen, que ja ha trepitjat
l’estadi barcelonista. És una aposta dels respon-
sables esportius del club liderats per Andoni Zu-
bizarreta, ja que alguns directius preferien in-
tentar el fitxatge de Courtois. Només el temps di-

E

rà si l’arribada de l’alemany ha estat un encert. El
que és evident és que si el Barça l’ha encertat té
porter per a molts i molts anys. Rejovenir l’equip
era una de les prioritats i tots els futbolistes que

s’han incorporat i alguns dels que sonen precisa-
ment destaquen per ser joves i amb ganes de co-
mençar a tenir èxits. La quarta incorporació
confirmada és la d’Ivan Rakitic, procedent del
Sevilla. El croat era un futbolista pretès per
molts clubs perquè estava en l’últim any de con-
tracte i havia refusat la proposta de renovació del
club andalús. El Barça ha estat més ràpid que la
resta en aquesta operació i se l’endurà per una
quantitat propera als 20 milions d’euros comp-
tant el fix més els variables. I com la resta, té un
gran recorregut al davant perquè té 26 anys.

Zubizarreta, acusat sovint d’immobilista, i
que fins i tot en una entrevista es va haver de de-
fensar de l’acusació de no treballar gaire, està
fent feina aquest estiu. En l’aspecte en què la se-
cretaria tècnica està mostrant prudència i tran-
quil·litat és en el capítol de baixes. A Luis Enri-
que li agradaria que quan comencin els entrena-
ments el 14 de juliol tots els jugadors amb què no
compta ja no hi siguin, però el club no vol fer cap
mala venda per precipitació. De moment, s’ha
venut Cesc per 33 milions i 3 més en variables al
Chelsea i s’estan escoltant ofertes per diversos
jugadors. Però, i després de molts anys, sembla
ser que no es vol regalar ningú. El cas d’Alexis
Sánchez és un bon exemple perquè molt possi-
blement serà més valuós quan acabi el mundial
del Brasil.

Amb els nous
fitxatges,
el Barça està
aconseguint
rejovenir
molt
la plantilla

Sergi de Juan. PERIODISTA

A FAVOR I EN CONTRA

Jesús Jordi

Fa bé el Nàstic de desplaçar gent sense entrada a Llagostera?
ntenc que el que hi ha en joc és histò-
ric i també que el fet que Llagostera i

Tarragona estiguin separades per unes
dues hores en cotxe faci que la presència
d’aficionats del Nàstic sigui massiva. Con-
tra això no s’hi pot fer res, només faltaria!
El que no acabo d’entendre és com des
d’un club es pot fomentar una pràctica
que el més probable és que causi molts
problemes en una localitat de 8.000 habi-
tants i que no té la capacitat per absorbir
tanta gent. Des dels Mossos del Gironès ja
s’ha comentat que la presència de milers
de seguidors sense entrada podria causar
problemes d’ordre públic. No cal pensar
en incidents –segur que l’afició de Tarra-
gona és exemplar–, sinó en la impossibili-
tat de tenir en condicions tanta gent pels
carrers d’un poble tan petit. El Nàstic juga
fora de casa, i si guanyen, amb dues hores
seran amb els seus.

Eissabte es juga a Llagostera un dels
partits més importants de la histò-

ria recent del Nàstic. Quan l’equip grana
necessita l’ajuda dels seus per aconse-
guir alguna fita transcendental, els afi-
cionats desplaçats es compten per cen-
tenars, per milers, i són molts els que vo-
len estar presents el cap de setmana al
Gironès per viure un moment memora-
ble. La capacitat del municipal llagoste-
renc no permetrà que el Nàstic disposi,
ni de bon tros, de les entrades que neces-
sita, però això no aturarà la marea gra-
na, facilitada pels autocars gratuïts que
organitza el club. Els jugadors del Nàstic
guanyaran en motivació sabent que hi
ha milers d’aficionats que els fan costat,
encara que no sigui a l’interior de l’esta-
di. Estic convençut, a més, que els segui-
dors tarragonins faran una demostració
de civisme, a més de fidelitat.
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